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Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
                                                            
                                                                                                          
                                                            
                                                                 Interpelacja 
 
 
                                                                                             Roman Ciepiela 
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 
 
 

Zwracam się o informacje dotyczące wycinki drzew na terenie miasta Tarnowa. Ile 
drzew usunięto i ile jest zaplanowanych jeszcze do usunięcia w 2022 roku? Proszę o 
szczegółową listę uwzględniającą miejsce oraz liczbę wyciętych drzew. Ile w ich 
miejsce zaplanowano nasadzeń? Analogicznie proszę o listę nasadzeń – miejsc i 
liczby.  
 
 
                                                                                                    Z poważaniem  

                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa 
                  /-/ Angelika Świtalska 
 
 
 
 
 
                                                                                                          
                                                                                                 
 
                                                                                                                    
Otrzymują: 
1x Adresat 
1x Kancelaria Rady Miejskiej 
1x Wydział Organizacyjny UMT 
1x a/a 

 

 


